
ZAPISNIK 
8. sjednice Gradskog vije a Grada Rijeke  

održane 25. velja e 2010. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - 
Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvr eno je da su sjednici nazo na 32 lana Gradskog 
vije a te da Gradsko vije e može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazo ni lanovi Gradskog vije a: Dinko Beakovi , Ivan Bogdani , 
Hrvoje Buri , mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetovi , Tea aljkuši -Mance, Marko Filipovi , 
Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagi i , Ivana 
Jur i , Sanjin Kajba, Sandra Krpan, Ljiljana Mihi , Bože Mimica, Dorotea Peši -Bukovac, 
Denis Pešut, Nada Pinduli , Vuk Prica, Branko Ra a, Josip Rup i , Dušan Sekuli , Oskar 
Skerbec, Sr an Srdo , Danko Švorini , Dinko Tamarut, Mate Tomljanovi , Ana Turak, Walter 
Volk i Tomislava Ze evi  Pedi . 
 
 Izostanak su opravdali lanovi Gradskog vije a: mr.sc. Vesna Buterin, Ana 
Kompari  Dev i  i mr.sc. Bojan Šober. 
 

 Na zapisnik 7. sjednice Gradskog vije a održane 22. prosinca 2009. godine nije 
bilo primjedbi. 

 
 AKTUALNI SAT  

 
1. JOSIP RUP I  je upitao Gradona elnika da li se planira, odnosno radi projektna 

dokumentacija za izgradnju pristupnih cesta od podru ja Kozale i Lukovi a prema 
planiranoj zaobilaznici – voru Kozala s obzirom da su pristupne ceste predvi ene 
sukladno Urbanisti kom planu i Generalnom urbanisti kom planu.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je izvijestio da je Grad Rijeka pokrenuo 
postupak izrade Idejnog rješenja vora Kozala i pristupnih cesta tom voru, a kada se 
dobije lokacijska dozvola za koju e biti podnesen zahtjev, krenut e se u pregovore s 
Hrvatskim cestama, odnosno Autocestom Rijeka-Zagreb ili tvrtkom koja e biti nadležna 
za upravljanje cestama, za financiranje vora Kozala, dok je obaveza Grada u jednom 
dijelu imovinsko-pravna priprema, te izgradnja pristupnih cesta u dijelu kojim e taj vor 
biti povezan sa lokalnom mrežom cesta.  
 

2. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je upozorio da zna ajan broj gra ana u dolasku i odlasku na 
posao te u školu trenuta no ima velike probleme iz razloga što je Gornji Zamet ostao bez 
direktne linije sa Gradom (ukinuta je 17-ica). Nadalje je izvijestio da su svi pokušaji da se 
direktno komunicira s Autotrolejom, putem peticija i putem Mjesnog odbora bili 
bezuspješni te je Gradona elniku postavio pitanje, koje je postavljeno i na Zboru gra ana 
u Mjesnom odboru Zamet (na kojem je bilo više od 300 ljudi), da li može dati nalog 
Autotroleju da pod hitno vrati vezu Bezjaki, Trampov breg, Gornji Zamet s centrom grada 
i time riješiti veliki problem gra ana sa tog podru ja.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je naveo da je Autotrolej kontinuirano u 
kontaktu s Mjesnim odborom Zamet te da je u suradnji s lanovima Vije a tog Mjesnog 
odbora organizirano i nekoliko sastanaka na terenu, te ak i vožnja opisanom trasom, a i 
od strane Autotroleja i od strane njega kao Gradona elnika je nedvosmisleno i u nekoliko 
navrata ve  re eno da je u tijeku probni period tijekom kojeg e se detektirati svi 
eventualni nedostaci i utvrditi eventualne potrebe za izmjenama u režimu prometa, 



odnosno mreže javnog gradskog prijevoza u injene posljednjom reorganizacijom 
prometa. U nastavku je ustvrdio da je Mjesnom odboru Zamet jako dobro poznato da je 
na elno ve  dogovoreno i rješenje navedenog problema, time da e se nakon isteka 
probnog roka za otprilike tjedan dana biti sve detaljno analizirano i svagdje gdje to bude 
mogu e nastojat e se iza i u susret željama gra ana u okviru raspoloživih mogu nosti. 
Što se ti e sazivanja Zbora gra ana naglasio je da Mjesni odbor ima pravo i obavezu 
sazivati zborove gra ana, ali je isto tako obaveza Vije a Mjesnog odbora da osigura 
normalne uvjete njegovog održavanja, a ono što se dogodilo na spomenutom Zboru 
gra ana, na kojem su predstavnici Grada Rijeke i Autotroleja bili izvrgnuti maltene lin u i 
na kojem im je bilo zabranjeno govoriti, svakako se ne bi moglo smatrati demokratskim 
dosegom. Ukoliko se želi na Zboru gra ana uti samo jednu stranu, bez mogu nosti da 
druga strana iznosi svoje argumente, na takav zbor gra ana nije potrebno pozivati 
predstavnike Grada i Autotroleja.  
 
mr.sc. NIKOLA IVANIŠ isti e da nije bilo više sastanaka s Mjesnim odborom Zamet, jer 
bi on svakako bio sa tim upoznat, ve  je bio samo jedan "isforsirani" dolazak direktora 
Autotroleja, nakon kojeg je on dao izjavu za Novi list da e sve ostati po starom. Neki 
kontakti postoje od trenutka kada je sazvan Zbor gra ana, u obliku pritisaka direktora 
Autotroleja na pojedine lanove Mjesnog odbora, da bi trebalo prestati sa zahtjevima oko 
vra anja direktne linije broj 17. Naglasio je da su smiješne i neistinite kvalifikacije da su 
predstavnici Grada i Autotroleja bili izvrgnuti lin u, iako su oni predstavljali Grad i 
Autotrolej ispod svake razine, te bi se trebalo upitati jesu li te osobe uop e u stanju 
predstavljati Grad i na takav na in komunicirati s gra anima.  
 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je iznio da mu nije poznato na temelju ega je 
temeljen takav stav lana Vije a o kompetenciji ljudi koji su bili nazo ni Zboru gra ana, ali 
smatra da iznošenje takvog mišljenja o njima i na ina na koji je to mišljenje izneseno 
govori više o njemu i njegovom shva anju demokracije i odgovornosti, pa tome nema više 
što dodati. Ustraje na konstataciji da su kontakti s Mjesnim odborom bili kontinuirani, tim 
više što je i on osobno razgovarao s predsjednikom Vije a Mjesnog odbora. 
 

3. BRANKO RA A je podsjetio na problem plinofikacije na podru ju Mjesnog odbora 
Srdo i, koja je u tijeku i uslijed koje su ceste razrovane i teško provozne. Upitao je kada 
e taj posao biti dovršen tako da naselje po ne ponovo normalno živjeti? U nastavku je 

upozorio i na problem parkiranja, posebno u Ulici Mate Lovraka, te je upitao kakve su 
šanse da i taj problem na podru ju Mjesnog odbora Srdo i bude riješen?  

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea PEŠI -BUKOVAC je upozorila lana Vije a da 
sukladno Poslovniku Gradskog vije a u ovom trenutku (u prvom krugu postavljanja 
pitanja) ima pravo dobiti odgovor samo na jedno postavljeno pitanje.  
 
Nakon što je lan Gradskog vije a zatražio da mu se u tom slu aju odgovori na pitanje 
vezano uz plinofikaciju, Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je rekao da je upoznat 
sa navedenim problemom te da on nije specifi an samo za podru je Srdo a, ve  su ti 
problemi specifi ni u proteklih nekoliko mjeseci i za itav niz drugih investicija, koje su u 
fazi realizacije. Da bi mogao biti postavljen završni sloj asfalta nakon izvedenih radova, 
moraju biti ispunjeni odre eni meteorološki uvjeti, te je to isklju ivi razlog uslijed kojeg još 
uvijek nije postavljen završni sloj asfalta kako na Srdo ima, tako i na nekim drugim 
lokacijama u Gradu. Vjeruje da e se vremenski uvjeti stabilizirati i da e završni slojevi 
asfalta uskoro biti postavljeni.  
 

4. HRVOJE BURI  je postavio pitanje koje se odnosi na organizaciju novogodišnjeg 
koncerta na Korzu. Pitao je Gradona elnika da li je moralno da se svirku od dva sata plati 
preko 300.000,00 kuna, dok je istovremeno uskra eno subvencioniranje informati kog 
obrazovanja u enika od prvog do etvrtog razreda osnovne škole, koje je nužno u 
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Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je u odgovoru na postavljeno pitanje ustvrdio 
da je prili no smiješno bilo koga u Gradu prozivati za uskra ivanje bilo ega u sustavu 
odgoja i obrazovanja, pogotovo u sustavu informati kog obrazovanja. Pita se zašto lan 
Vije a nije spomenuo 12 milijuna kuna, kojima je Grad Rijeka omogu io da djeca u 
osnovnim školama u Gradu Rijeci, kao jedinom gradu u Hrvatskoj, imaju besplatan 
produženi boravak. Nadalje je upitao, zašto lana Vije a upravo ove godine mu i 
organizacija novogodišnjeg koncerta kada u Rijeci postoji tradicija organiziranja 
novogodišnjih koncerata ve  više od 10 godina, a ove godine su ak utrošena i nešto 
manja sredstva nego prethodnih godina. Naglasio je da je novac o kojem je rije  bio 
utrošen za kompletnu organizaciju novogodišnjeg koncerta, dakle honorare ne samo 
jednom izvo a u, ve  svim izvo a ima, kao i troškove vezane uz organizaciju sigurnosti, 
same pozornice, kao i vatrometa. Zaklju no je sugerirao lanu Vije a da iskreno postavi 
pravo pitanje koje ga zaista mu i vezano uz organizaciju ovogodišnjeg novogodišnjeg 
koncerta. 
 
HRVOJE BURI  je ponovno ustvrdio da je neprimjereno razbacivati se tolikim novcima, 
tim više što je vrijeme ekonomske krize i recesije, te je zamolio Gradona elnika da 
ubudu e prora un Grada Rijeke ne koristi za ispunjavanje vlastitih muzi kih želja.  
 

5. SANDRA KRPAN je upitala u kojoj je fazi izgradnja Dje jeg vrti a na Srdo ima, da li su 
odabrani izvo a i radova te kada e biti sve ano prerezana vrpca na novom objektu?  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je izvijestio da je krajem prošle godine 
raspisan natje aj za odabir izvo a a na izgradnji Dje jeg vrti a na Srdo ima, da je bilo 
podignuto preko 70 primjeraka natje ajne dokumentacije, te da se javilo 15-18 izvo a a 
radova. U velikom rasponu cijena odabran je izvo a  radova, te su o odabiru obaviješteni 
svi ponuditelji. Jedan od ponuditelja izjavio je žalbu, o kojoj trenutno rješava Državno 
povjerenstvo za javnu nabavu, tako da e se tek vidjeti da li e natje aj trebati ponoviti. 
Ukoliko natje aj ne bude trebalo ponavljati, smatra da bi Dje ji vrti  mogao biti u funkciji 
ve  negdje u ovo doba idu e godine.  
 

6. DINKO TAMARUT je podsjetio da je prije nekoliko mjeseci pušten u promet dio rije ke 
zaobilaznice od Dira ja do Orehovice, nakon ega su nastavljeni radovi na montaži 
ure aja za zaštitu od buke, zaštitu od vjetra, te na jednom dijelu solarne elektrane. 
Postavio je pitanje da li je to moglo biti nekako druga ije projektirano, sve s obzirom na 
injenicu da je investitor tih radova Autocesta Rijeka-Zagreb te da su svi projektanti osim 

Rijeka prometa izvan Rijeke, a i izvo a i radova nisu s podru ja Grada Rijeke. Zamolio je 
Gradona elnika da upozna lanove Vije a s problematikom izvo enja tih radova.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je u odgovoru na postavljeno pitanje naveo da 
je op epoznata injenica da Grad Rijeka godinama ima probleme uvjeriti nadležne 
državne institucije u potrebu rješavanja infrastrukturnih problema na podru ju Grada 
Rijeke, prvenstveno onih vezanih uz prometnice i cestovnu infrastrukturu. Tim više udi ga 
konstatacija iznesena od strane nekih vode ih ljudi Autoceste Rijeka-Zagreb da su 
enormni troškovi na postavljanju bukobrana rezultat inzistiranja Grada Rijeke. Grad Rijeka 
kao jedinica lokalne samouprave je u postupku izdavanja gra evinske dozvole bio 
konzultiran krajem 2008. godine, vezano uz davanje mišljenja o projektu za koji je ve  bio 
podnesen zahtjev za izdavanje gra evinske dozvole. Jedini zahtjev koji je postavljen od 
strane Grada Rijeke je bio da se izradi arhitektonski projekt, kojim bi bio definiran na in 
postave tih bukobrana. Dana je i primjedba na odabir kvalitete bukobrana, zato što je u 
prvom projektu bila predvi ena postava uglavnom drvenih bukobrana s vrlo malo 
transparentnih, odnosno prozirnih bukobrana. Grad Rijeka je inzistirao da se postavi više 
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prozirnih bukobrana na odre enim lokacijama, kako ne bi u potpunosti bio zaklonjen 
pogled na grad. Primjedbe Grada bile su samo djelomi no uvažene. Njegovo osobno 
mišljenje je da su bukobrani postavljeni prili no nestru no, budu i da bi radi u inkovite 
zaštite od buke, bukobrani trebali biti me usobno povezani na na in da se stvori zid koji 
onemogu ava prolaz buke. Ukoliko bukobrani nisu me usobno povezani, buka se i dalje 
širi. Budu i da je Grad Rijeka izradio kartu buke prije postavljanja bukobrana, Grad e u 
dogovoru s Autocestom Rijeka-Zagreb sada izvršiti nova mjerenja, kojima bi se trebalo 
utvrditi do koje je mjere sada postignuta zaštita od buke, što je i bila osnovna svrha 
postavljanja bukobrana, te e se sukladno izvršenim mjerenjima obnoviti i postoje a karta 
buke.  
 

7. WALTER VOLK je upitao Gradona elnika da li može re i u kojoj su fazi i kako napreduju 
radovi na kapitalnim sportskim objektima u Rijeci.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je naveo da, ako se pod kapitalnim objektima 
podrazumijevaju Atletska dvorana i 5. faza bazena na Kantridi, može re i da su radovi na 
izgradnji Atletske dvorane u završnoj fazi, što bi zna ilo da e vrlo skoro biti postavljena 
krovna konstrukcija, te nakon toga montirana oprema, tako da bi objekt trebao biti gotov 
za tehni ki pregled negdje do sredine etvrtog mjeseca. Vezano za dovršetak dvorane 
postoji odre eno odstupanje od predvi enog dinami kog plana, koje je uzrokovano 
nepovoljnim meteorološkim uvjetima, sve iz razloga što krov drži eli na konstrukcija 
dvorane, koja treba biti premazana razli itim bojama, koje izme u ostalog štite i od vatre, 
odnosno daju ve u otpornost na visoku temperaturu, a što se može obaviti samo po 
suhom vremenu. Što se ti e bazena za skokove u vodu, zemljani radovi su pri kraju, 
to nije iskop gra evinske jame za bazen, a vrlo skoro bi trebalo zapo eti betoniranje 
temelja, odnosno dna samog bazena. Završno je naveo da se na tom objektu radovi za 
sada odvijaju sukladno predvi enoj dinamici.  
 

8. MARKA FILIPOVI A zanima kada e studenti po eti koristiti zgrade Gra evinskog i 
Filozofskog fakulteta u Kampusu na Trsatu i da li e to možda biti ovaj semestar, budu i 
da ima saznanja da postoje odre eni problemi s infrastrukturom.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je naveo da nije problem s infrastrukturom, 
ve  u injenici da su Sveu ilištu uskra ena sredstva namijenjena za realizaciju tog 
projekta. Grad Rijeka je preuzeo obavezu da e izgraditi cestu tzv. Sveu ilišnu aveniju i 
spoj Duki eve ulice sa Sveu ilišnom avenijom i ti radovi su gotovi, uklju ivo i infrastrukturu 
položena u trup ceste, a cesta e ovih dana biti i asfaltirana. U nastavku je izrazio bojazan 
da se studenti do kraja semestra ne e preseliti u zgrade iz razloga što je prema njegovim 
saznanjima tek nedavno Vlada dala suglasnost Sveu ilištu za daljnje zaduživanje, koje je 
neophodno potrebno za opremanje objekata, kao i za izgradnju infrastrukturnog voda, koji 
postoje e zgrade treba povezati s pripadaju om ve  izgra enom infrastrukturnom 
mrežom. Vjeruje da e ipak sve biti dovršeno do kraja školske, odnosno akademske 
godine, kada e kona no biti dovršena I. faza projekta.  
 

9. DANKO ŠVORINI  je podsjetio da je vladaju a koalicija predvo ena SDP-om nakon 
provedenih izbora, prilikom izbora nadzornih odbora i skupština društva u vlasništvu 
Grada Rijeke, zauzela stav prema kojem u njima nema mjesta za predstavnika opozicije, 
ime je opoziciji na neki na in otežana funkcija zbog koje je izabrana, a to je nadzor i 

kontrola ve inske opcije u Gradu. U me uvremenu su u Gradu Zagrebu, u Skupštinu 
zagreba kog Holdinga izabrani i opozicijski lanovi, sukladno rezultatima izbora, dok su 
se istovremeno zastupnici iste stranke nedavno na nacionalnoj razini založili za radikalne 
promjene i izbacivanje politike iz nadzornih odbora javnih poduze a. Temeljem 
navedenog upitao je Gradona elnika da li je od izbora lanova nadzornih odbora i 
skupština komunalnih društava u Gradu Rijeci došlo do promjena u stavu SDP-a ili 
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Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je odgovorio da mu nije poznato tko ima kakve 
kriterije, ali on osobno uvijek ima iste kriterije i priznaje da ih relativno teško mijenja. 
Neprihvatljivo mu je da u operativno tijelo koje donosi klju ne odluke o strateškom razvoju 
trgova kog društva budu uklju eni i ljudi koji redovito iz sjednice u sjednicu i iz godine u 
godinu glasaju protiv strateških smjernica koje definiraju razvoj tog društva. Ako je netko 
protiv strateških smjernica koje definiraju razvoj društva, ne postoji po njegovom mišljenju 
ni jedan razlog zbog kojeg bi taj netko sjedio u skupštini ili nadzornom odboru u kojima se 
donose bitne odluke za daljnji razvoj tog društva. Osobno stoji pri iznijetom stanovištu, 
kojeg smatra jedinim ispravnim, a u to kakav stav imaju u Hrvatskoj ili u Zagrebu ne ulazi. 
Ideja o tome da e lanovi skupštine biti birani nekakvim natje ajem i da ne e imati veze 
sa politikom po njegovoj je ocjeni najobi nija demagogija. Onaj tko je dobio mandat za 
upravljanje i te kako e voditi ra una o tome koga e postaviti u nadzorni odbor ili 
skupštinu, jer za to preuzima i odgovornost.  
 
DANKO ŠVORINI  je u osvrtu na dobiveni odgovor naveo da je Gradona elnik lan 
predsjedništva politi ke stranke o kojoj je govorio, a zastupnici te iste stranke se u Saboru 
zalažu za micanje politike iz nadzornih odbora, te je s te pozicije i te kako mjerodavan to 
komentirati. Izrazio je bojazan da takvim pristupom Rije ani dolaze u poziciju gra ana 
nižeg reda, budu i da je u odnosu na Skupštinu Grada Zagreba u Rijeci uveden niži 
demokratski standard. Stranka iji je on predstavnik, a nada se da tako razmišlja i ostatak 
opozicije u Gradu Rijeci, ne traži ve inu u nadzornim odborima i skupštinama društava, 
ve  samo simboli nu prisutnost, koja bi im omogu ila svojevrsnu kontrolu i obavljanje 
funkcije radi koje su u predstavni ko tijelo i izabrani.  
 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL se ponovno javio za rije  te naveo da mu nije 
poznat niti jedan dokument, zakon, pravilnik ili propis iz kojeg bi proizlazilo da je funkcija 
opozicije da nešto kontrolira. Podsjetio je u nastavku na tuma enje Visokog trgova kog 
suda u Zagrebi, kojim je od jedinice lokalne samouprave zatraženo da skupštinu 
trgova kih društava u vlasništvu jedinica lokalne samouprave ini zakonski zastupnik 
jedinice lokalne samouprave, a to je gradona elnik, tako da je ve  veliki iskorak u tom 
kontekstu za kojeg e se on osobno zalagati, dok ne bude dobio druga ije rješenje 
Trgova kog suda, da skupštinu ipak ne ini samo on, nego i osobe koje je izabralo 
Gradsko vije e.  
 

10. DENIS PEŠUT je podsjetio na nedavnu inicijativu Liste za Rijeku, da se pokrene 
postupak da Grad Rijeka stekne status županije. S obzirom da se Gradona elnik vrlo 
afirmativno izjasnio o toj ideji, zanima ga da li e Gradona elnik zatražiti potporu 
Gradskog vije a da ta inicijativa krene prema nadležnim tijelima, prvenstveno prema 
Hrvatskom Saboru.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je iznio da je lan Vije a možda protuma io da 
je o itovanje bilo afirmativno, dok je on osobno samo podsjetio na injenicu da nije rije  o 
novoj ideji, ve  da je to nešto o emu se ve  raspravljalo i što je preko Udruge gradova, 
izme u ostalog i na njegovu inicijativu, traženo itav niz godina. Pritom je apsolutno 
nebitno ho e li Rijeka imati status županije ili neki drugi organizacioni oblik, ve  je bitno da 
se po nu primjenjivati postoje i zakoni, prvenstveno posljednje izmjene Zakona o lokalnoj 
i regionalnoj samoupravi, kojima se velikim gradovima daju druga ija ovlaštenja, budu i 
da e od tog trenutka Rijeka, kao i svi ostali gradovi koji temeljem zakona imaju status 
velikog grada, imati u potpunosti jednaka ovlaštenja kao što ih ima i županija. O ito je, 
me utim, da nema politi ke volje da se te zakonske odredbe po nu i primjenjivati kroz 
izmjenu i prilagodbu itavog niza specijalnih zakona kojima je ure ena problematika 
zdravstva, cesta, pomorskog dobra i ostalog. S obzirom da je tu inicijativu poduprla i 
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Udruga gradova, koju ini 97 gradova (od ukupno 127), smatra da je rije  o ve  sasvim 
dovoljno jakoj politi koj snazi, a ukoliko se inicijativi želi pridružiti i Gradsko vije e, to 
može u okviru procedure propisane Poslovnikom Gradskog vije a. 
 
DENIS PEŠUT smatra da je dužnost Gradona elnika da bude malo glasniji, odnosno da 
ukaže na pojavu da se propisi ne primjenjuju, odnosno ne provode, a ukoliko postoji 
zakon koji jasno daje gradu takve ovlasti, onda je kao Gradona elnik trebao reagirati 
prema Saboru i prema Vladi, da se ti propisi po nu mijenjati i primjenjivati.  
 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je naveo da je on osobno vjerojatno me u 
posljednjim osobama u Hrvatskoj kojoj se može prigovoriti da se nedovoljno zalaže za 
lokalnu i regionalnu samoupravu, te da su njegovi stavovi više nego jasno izraženi u 10 
godina njegovog politi kog djelovanja kao gradona elnika Grada Rijeke i predsjednika 
Udruge Gradova. Vrlo je o ito da nekome u državi smeta konstatacija da uz Zagreb 
postoje još samo tri velika regionalna središta (Split, Osijek i Rijeka), te da bi oni morali 
imati druga ije nadležnosti, obveze, odgovornosti, te jednako tako i druga ije izvore 
prihoda od ostalih.  
 

11. IVAN BOGDANI  je konstatirao da je o ito da gra ani nisu prihvatili novi režim 
prometovanja ustrojen od strane Autotroleja i to na podru ju linija 17, 7 i 7a, te da se žale 
na sve mogu e na ine. Po njegovoj ocjeni kada se uvode neke promjene trebalo bi 
zadržati nivo usluge, a on se nikako ne bi smio smanjivati. O ito je, me utim, da je na 
podru ju Gornjeg Zameta nivo usluge smanjen i da se treba vratiti ne samo u prijašnje 
stanje, ve  i poboljšati, a isto vrijedi i za liniju 7a, te djelomi no za liniju 7 na podru ju 
Pehlina.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je ustvrdio da je program predložen od strane 
Autotroleja prije svega baziran na injenici pronalaženja kompromisa izme u želja i 
mogu nosti. Ponavlja da je u više navrata naglašavano da e se svi eventualni nedostaci i 
mogu nosti promjena utvrditi kroz probni period od dva mjeseca, nakon ega e se 
pokušati gdje je god to mogu e, izna i najbolje rješenje, u okviru postoje ih mogu nosti.  
 
IVAN BOGDANI  je naveo da je samo djelomi no zadovoljan odgovorom i da se iskreno 
nada da e ono o emu je govorio biti vra eno u prijašnje stanje, te je dodatno ustvrdio da 
je onaj tko je radio novu shemu odvijanja prometa jednostavno preslikao isto ni na 
zapadni dio grada, što se pokazalo o itim promašajem.  
 

12. mr.sc. ŠIME JAGI I  je iznio informaciju da je jedna od to aka dnevnog reda sjednica 
Županijske skupštine Primorsko-goranske županije održanih u prosincu 2009. godine, te 
u sije nju 2010. godine bila i osnivanje poslovne banke za navedeno podru je. Po 
njegovom saznanju u Rijeci ima cca 30-tak banaka, od kojih samo jedna ili dvije imaju 
sjedište u Gradu Rijeci, dok druge sve u stranom vlasništvu sjedišta imaju van Rijeke. 
Ovo je bitno iz razloga, što porez na dobit banke pla aju prema svom sjedištu, te se 
sukladno navedenom izgubio i interes Grada Rijeke da podržava taj sustav. Zaklju no je 
upitao Gradona elnika da li je Grad Rijeka do sada sudjelovao u takvim dogovorima, 
odnosno razgovorima, te da li za to ima interesa, tim više što je na Županijskoj skupštini 
re eno da ve i dio jedinica lokalne samouprave na podru ju Županije podržava takvo 
stajalište, a zainteresiran je i poprili an broj ve ih tvrtki.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je iznio da na elno ne misli da je to loša ideja, 
iako je poprili no skepti an oko uspjeha realizacije takve ideje. Naime, osobno je 
sudjelovao u itavom nizu inicijativa s razli itim rije kim tvrtkama, kada je postojalo jako 
puno entuzijazma u startu, koji splasne u trenutku kada treba posegnuti u dobit tvrtke i 
izdvojiti za nešto realne novce. Teško je u ovom trenutku o ekivati da e se mo i sakupiti 
100 milijuna kuna svježeg novca kao temeljnog kapitala, a problem je i to što osniva i 
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banke sukladno zakonu imaju itav niz ograni enja u poslovanju s tim bankama te što s 
druge strane manje banke teško mogu odgovoriti zahtjevima za kreditno pra enje ozbiljnih 
projekata (projekti vrijednosti cca 150 milijuna kuna i više). Nadalje, injenica je i da 
živimo u sustavu koji preferira slobodno tržišno natjecanje tako da je primjerice i prilikom 
pokušaja osnivanja osiguravaju e ku e lokalnog karaktera, upravo kao svojevrsni odgovor 
centralizaciji i velikim osiguravateljskim ku ama, tržište u inilo svoje. Osiguravaju e 
društvo nije se moglo oduprijeti sustavu globalizacije i injenici da ve e osiguravaju e 
ku e mogu ponuditi povoljnije uvjete i povoljnije na ine financiranja ili poslovanja, što je 
još dodatno komplicirano injenicom da je ve ina javnog sektora dužna provoditi Zakon o 
javnoj nabavi, sukladno kojem je najjeftinija ponuda ujedno i najbolja ponuda. Zaklju no 
je, dakle, naglasio da ne misli da je rije  o lošoj ideji, ali je, me utim, skepti an u pogledu 
njezine realizacije, posebice u kontekstu recesijskih godina kojih e zasigurno biti 
nekoliko.  
 

13. IVAN IVANIŠ je podsjetio na op epoznatu injenicu da je organizaciju XVII. 
Mediteranskih igara, koje se trebaju održati u lipnju 2013. godine, dobio gr ki grad Volos, 
te je u nastavku izvijestio da su ovih dana razni mediji prenijeli informaciju da Grci imaju 
problema s izgradnjom potrebnih objekata, te da bi možda Grad Rijeka, kao grad koji je 
prilikom glasovanja o doma inu tih Mediteranskih igara dobio 34 glasa naspram 37 
glasova koliko je dobio Volos, bio zainteresiran za organizaciju tih igara. Zanima ga da li 
Gradona elnik ima bilo kakvih saznanja o navedenom, te kakvo je njegovo mišljenje? 

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je naveo da mu nije poznata ta inicijativa, te 
da se, ukoliko postoji ozbiljan problem s organizacijom Mediteranskih igara te eventualno 
nekakav prijedlog, on rješava na relaciji nacionalnih olimpijskih odbora, na na in da se 
Nacionalni olimpijski odbor Gr ke službeno obrati Hrvatskom olimpijskom odboru. Nadalje 
je naveo da, sve kada bi iznijeta informacija bila i to na, on osobno ne bi baš bio voljan 
predložiti takvo nešto, jer se radi o velikom projektu, kojeg je potrebno isplanirati kako 
infrastrukturno, tako i organizacijski kroz jedan duži vremenski period, zbog ega i postoji 
relativno veliki razmak izme u dana donošenja odluke o doma inu i održavanja igara, 
tako da bi u ovom trenutku bilo gotovo nemogu e prihvatiti takav prijedlog i zbog 
organizacijskih i zbog tehni kih i zbog financijskih razloga.  
 

14. MATE TOMLJANOVI  pita gdje je zapela izgradnja, odnosno dogradnja Osnovne škole 
Srdo i, što se eka s realizacijom tog projekta i zašto se s realizacijom nije zapo elo? 

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je izvijestio da je isto to pitanje on uputio 
nadležnom Ministarstvu, iz razloga što je rije  o projektu u koji je uklju ena i Svjetska 
banka, koja sufinancira dio troškova. Grad Rijeka se kandidirao za taj projekt i dobio 
suglasnost da u njemu sudjeluje, s time da osigura 75% sredstava. Nadležno Ministarstvo 
je ve  u dva navrata raspisivalo natje aj, ali su me utim oba natje aja bila poništena 
nakon uloženih žalbi. Od mjeseca studenog 2009. godine od Ministarstva ne može se 
dobiti odgovor da li e i kada ponovno biti raspisan natje aj za izgradnju, odnosno 
dogradnju Osnovne škole Srdo i. Grad Rijeka imao je osigurane novce za dogradnju, 
temeljem prijavljenog projekta i u Prora unu za 2008. i u Prora unu za 2009. godinu, a 
novci su osigurani i u Prora unu za 2010. godinu.  
 

15. IVANA JUR I  je, nakon konstatacije kako zdravstvena reforma pod dirigentskom 
palicom ministra Milinovi a sustavno urušava primarnu, poliklini ko konzilijarnu te 
bolni ku zdravstvenu zaštitu, što je razvidno i iz posljednjih doga aja u gradu Rijeci, gdje 
su u vrlo kratkom vremenu ugašene dvije lije ni ke ordinacije, te gdje su onkološki 
bolesnici ostali bez životno zna ajnih lijekova, te da uskoro treba uslijediti davanje 
koncesija lije nicima u privatnoj zdravstvenoj zaštiti, upitala što u stvari primjena tog 
Zakona zna i za grad Rijeku te za lije nike koji koriste sadašnje prostore koji su u 
vlasništvu Grada Rijeke.   
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Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je rekao da bi i on volio dobiti odgovor na 
postavljeno pitanje, ali se boji da u ovom trenutku na to pitanje nitko ne može konkretno 
odgovoriti, iako na elno primjena tog Zakona ne donosi ništa dobro. Zakonom o 
zdravstvenoj zaštiti izri ito je definirano da gradovi i op ine ne mogu biti osniva i 
zdravstvenih ustanova, te shodno tome gradovi nemaju nikakvih osniva kih prava niti 
nadležnosti nad organizacijom zdravstvenog sustava, osim što mogu iz svojih prora una 
eventualno sufinancirati neke programe, koji su iznad standarda koje osigurava HZZO. 
Što se ti e zatvorenih ordinacija, na žalost nije rije  o zadnjima koje e biti zatvorene, 
budu i da je ujutro dobio pismo Doma zdravlja kojim se obavještava Grad kao vlasnik 
prostora da Dom zdravlja nije zainteresiran za daljnje korištenje jedne stomatološke 
ordinacije, koja je zatvorena jer je doktorica otišla u mirovinu, a HZZO više ne e financirati 
tu djelatnost. Kada je rije  o financiranju nije problem u pla anju lije ni kog tima, kojeg bi 
mogao pla ati i Grad, ve  je problem u tome da ako HZZO ne ugovori tog lije nika, onda 
njegovi pacijenti nemaju pravo na recepte i na uputnice, tako da treba promijeniti ovakav 
sustav zdravstvenog osiguranja. Zaklju no je iznio osobno stajalište da je neprihvatljivo da 
Županija kao osniva  Doma zdravlja, nadležna za organizaciju primarne zdravstvene 
zaštite, ne poduzima nikakve odre ene korake da se riješi nastali problem. Grad Rijeka je 
zainteresiran preuzeti osniva ka prava nad onime što je nekada bio Dom zdravlja Rijeka, 
ali nije zainteresiran za dobivanje prava na upravljanje, bez da istodobno ima i osniva ka 
prava. Dok god bude tako može se o ekivati samo još gora situacija, budu i da e razina 
zdravstvene zaštite biti sve lošija i lošija.  
Što se ti e koncesija, pojam koncesija vezan je uz tržište, dakle davatelj koncesije daje 
mogu nost nekome da obavlja djelatnost, a onaj tko obavlja djelatnost propisuje cijenu 
svoje usluge, a u konkretnom slu aju od lije nika se traži da potpišu ugovore o koncesiji 
na deset godina, bez da im je poznato koja su njihova prava i po kojoj cijeni e prodavati 
svoju uslugu, što taj sustav koncesija u zdravstvu ini lošim i neodrživim.  
 

16. TEU ALJKUŠI  MANCE zanima da li je istinita informacija da je u posljednjih pet 
godina Grad Rijeka ulagao cca 320 tisu a kuna godišnje u prostore na Rujevici koji nisu 
u njegovom vlasništvu (naknadno je, na primjedbu Gradona elnika da mu nije poznato o 
kojem je objektu i kojeg vlasnika rije , pojasnila da je rije  o objektima u vlasništvu bivše 
Lovorke Kukani , iji je ve inski vlasnik gospodin Franoli ), te da li e Grad Rijeka tražiti 
povrat tih sredstava?  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je izvijestio da je rije  o ulaganju u redovno 
održavanje nogometnog igrališta, te pla anje najma za korištenje tog igrališta od strane 
sportskih klubova, te da je na isti na in kao što je ulagano u taj objekt ulagano i u mnoge 
druge objekte koji nisu u vlasništvu Grada Rijeke, kada je u pitanju javni interes. Da li e 
navedeni objekti u kona nici biti u vlasništvu Grada Rijeke ili ne to e se znati tek nakon 
završenog revizijskog postupka, budu i da je Grad Rijeka uložio zahtjev za reviziju 
presude Županijskog suda, kojom se rješava pitanje vlasništva nad objektima bivšeg 
Omladinskog naselja Lovorka Kukani .  

 
17.  TOMISLAVA ZE EVI  PEDI  je upitala kako je mogu e da stanovi u istoj stambenoj 

zgradi, koji se nalaze u istoj vertikali, identi ne površine, s istim brojem radijatora pla aju 
razli itu cijenu centralnog grijanja, odnosno utroška toplinske energije potrebne za 
zagrijavanje stana? Navela je i primjere razli itih obra una za identi ne stanove u 
stambenoj zgradi na Rasto inama, te primjer jedne urbane vile u kojoj su troškovi 
cjelokupnog grijanja dvoetažnog stana od preko 100 m2 manji od cijene grijanja stana od 
70 m2 u stambenoj zgradi na Rasto inama.  

 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je pojasnio da TD Energo primjenjuje tarifni 
propis kojim se obra unava utrošak elektri ne energije, kojeg je donijela Vlada Republike 
Hrvatske na prijedlog Hrvatske energetske regulatorne agencije. Doduše, bilo je pokušaja 
na emu je inzistirao i on osobno da se naplata ne obavlja temeljem tog tarifnog 
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pravilnika, kojim je predvi eno da se mjese no pla a ono što je i potrošeno, ve  da se 
obra un vrši kao i do tada, na na in da se u teku oj godini obra unava i pla a mjese ni 
paušal tijekom cijele godine, a na temelju potrošnje tijekom prethodne godine, kako bi se 
optere enje gra ana za troškove grijanja ravnomjerno rasporedilo na sve mjesece u 
godini. Hrvatska regulatorna agencija inzistirala je, me utim, na striktnom poštivanju 
tarifnog pravilnika, te je u Energo poslala i inspekciju koja je opomenula Energo da e mu 
biti oduzeta koncesija, odnosno dopusnica za opskrbu toplinskim grijanjem ukoliko se 
izra un ne bude obavljao temeljem tog tarifnog pravilnika. Naglasio je da se ukupna 
potrošena koli ina energije mjeri na kalorimetru na ulazu u zgradu, tako da u sustav 
obra una ulaze i zajedni ki prostori zgrade. Sve to bio je razlog zašto je Grad Rijeka 
inzistirao na sustavu naplate putem mjera a na samim radijatorima što omogu ava 
obra un stvarno utrošene energije u svakom pojedinom stanu, za što je u Prora unu bilo 
planirano cca 15-20 milijuna kuna, ali se to me utim još nije uspjelo realizirati zbog žalbi 
podnesenih u postupku javne nabave. Vrlo uskoro e biti raspisan novi natje aj za nabavu 
razdjelnika toplinske energije.  
 
TOMISLAVA ZE EVI  PEDI  je iznijela da joj još uvijek nije odgovoreno na pitanje kako 
je mogu e da stanovi u istoj stambenoj zgradi, koji se nalaze u istoj vertikali, identi ne 
površine, s istim brojem radijatora pla aju razli itu cijenu centralnog grijanja, odnosno 
utroška toplinske energije potrebne za zagrijavanje stana?  
 
Gradona elnik mr.sc. Vojko OBERSNEL je lanici Vije a predložio da direktor TD 
Energa pripremi opširniju informaciju o tarifnom sustavu i na inu obra una toplinske 
energije.  
 

 UTVR IVANJE DNEVNOG REDA 
 

 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu nije podnesen prigovor. Predsjednica 
Vije a nadalje je izvijestila da je danas na klupe dostavljen još jedan materijal za to ku 1b. 
predloženog dnevnog reda Izbori i imenovanja pod nazivom Prijedlog za razrješenje i 
imenovanje lanice Školskog odbora Osnovne škole – Scuola elementare Belvedere te je 
predložila da i taj prijedlog bude uvršten za razmatranje u ve  postoje u to ku 1b. unutar 
koje se u materijalima ve  nalaze dva prijedloga istovjetne tematike. 
 
 Nakon što je prijedlog predsjednice Gradskog vije a prihva en 
JEDNOGLASNO, predsjednica Gradskog vije a je objavila da je Gradsko vije e 
usvojilo slijede i 

 
D N E V N I  R E D 

 
1. Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog za razrješenje i izbor lana Odbora za sport i tehni ku kulturu 
Gradskog vije a Grada Rijeke, Prijedlog za razrješenje i izbor lanice Odbora za 
zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vije a Grada Rijeke i Prijedlog za razrješenje i 
izbor potpredsjednika Odbora za me ugradsku i me unarodnu suradnju Gradskog 
vije a Grada Rijeke 
b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanice Školskog odbora OŠ Gornja 
Vežica, Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanice Školskog odbora OŠ "Eugen 
Kumi i " i Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanice Školskog odbora Osnovne 
škole – Scuola elementare Belvedere 

2. Izvješ e Gradona elnika o radu za razdoblje od 19. svibnja do 31. prosinca 2009. 
godine 

3. Prijedlog odluke o isticanju kandidature Grada Rijeke za organizaciju XVIII. 
Mediteranskih igara 2017. godine 
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4. Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 
financijskih sredstava po granama sportova i krajnjim korisnicima - sportskim 
udrugama unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, 
Aktivnosti "Treninzi i natjecanje sportaša" 

5. Prijedlog akcijskog plana Programa za mlade Grada Rijeke za 2010. godinu 
6. a) Informacija o inicijativi Konzorcija za izgradnju ži are na U ku "Rivijera U ka" za 

osnivanje Trgova kog društva ŽI ARA U KA d.o.o. za izgradnju, upravljanje i 
gospodarsko korištenje ži arom  
b) Prijedlog društvenog ugovora Trgova kog društva ŽI ARA U KA d.o.o. 

7. Prijedlog odluke o autotaksi prijevozu 
8. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Statuta Psihijatrijske bolnice 

Lopa a 
9. Prijedlog pravilnika o utvr ivanju kupoprodajne cijene stana u vlasništvu Grada 

Rijeke hrvatskim ratnim vojnim invalidima i lanovima obitelji poginulog, 
zato enog ili nestalog hrvatskog branitelja  

10. Prijedlog izmjena i dopuna Op eg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva 
na podru ju Grada Rijeke  

11. Prijedlog pravilnika o korištenju sredstava spomeni ke rente za provo enje 
Programa sanacije i obnove pro elja i krovova gra evina na podru ju zašti ene 
Urbanisti ke cjeline grada Rijeke 

12. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup javnih 
površina i drugih nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke za postavljanje privremenih 
objekata te reklamnih i oglasnih predmeta  

13. Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih 
poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na podru ju Grada Rijeke 

14. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju suglasnosti Dje jem vrti u 
"Rijeka" za zaduženje 

15. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o izradi Izmjena i dopuna 
Detaljnog plana ure enja dijela podru ja Škurinjska Draga 

16. a) Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja Gradona elniku Grada Rijeke za sklapanje 
nagodbe u upravnom postupku  
b) Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja Gradona elniku Grada Rijeke za sklapanje 
nagodbe u upravnom postupku  
 

 
 

TO KA 1. 
Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog za razrješenje i izbor lana Odbora za sport i tehni ku kulturu 
Gradskog vije a Grada Rijeke, Prijedlog za razrješenje i izbor lanice Odbora za 
zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vije a Grada Rijeke i Prijedlog za 
razrješenje i izbor potpredsjednika Odbora za me ugradsku i me unarodnu 
suradnju Gradskog vije a Grada Rijeke 

b) Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanice Školskog odbora OŠ Gornja 
Vežica, Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanice Školskog odbora OŠ 
"Eugen Kumi i " i Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanice Školskog 
odbora Osnovne škole – Scuola elementare Belvedere 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede e odluke: 
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a) 
1.  

O D L U K U  
o razrješenju i izboru lana Odbora za sport i tehni ku kulturu 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
 

I. 
 Razrješuje se Renato IVAN I  dužnosti lana Odbora za sport i tehni ku 
kulturu Gradskog vije a Grada Rijeke. 

II. 
 Za lana Odbora za sport i tehni ku kulturu Gradskog vije a Grada Rijeke bira 
se Aljoša BRATUŠA. 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
2. 

O D L U K U  
o razrješenju i izboru lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
 

I. 
 Razrješuje se Vilijana KORDI  dužnosti lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu 
skrb Gradskog vije a Grada Rijeke. 

II. 
 Za lanicu Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vije a Grada Rijeke 
bira se Diana BUT. 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
3.  

O D L U K U  
o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za me ugradsku i me unarodnu 

suradnju Gradskog vije a Grada Rijeke 
 

I. 
 Razrješuje se Esad SIVRO dužnosti potpredsjednika Odbora za me ugradsku i 
me unarodnu suradnju Gradskog vije a Grada Rijeke. 
 

II. 
 Za potpredsjednika Odbora za me ugradsku i me unarodnu suradnju 
Gradskog vije a Grada Rijeke bira se Vladimir AFRI . 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

b) 
1. 

O D L U K U  
o razrješenju i imenovanju lanice Školskog odbora  

Osnovne škole “Eugen Kumi i " 
 

I. 
 Razrješuje se Anita VITKOVI  dužnosti lanice Školskog odbora Osnovne 
škole “Eugen Kumi i ". 
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II. 
Za lanicu Školskog odbora Osnovne škole “Eugen Kumi i " iz reda u itelja i 

stru nih suradnika, imenuje se Vesna RASPOLI , na vrijeme do isteka mandata 
lanova Školskog odbora. 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
2.  

O D L U K U  
o razrješenju i imenovanju lanice Školskog odbora  

Osnovne škole Gornja Vežica 
 

I. 
 Razrješuje se Bojana MATEŠIN dužnosti lanice Školskog odbora Osnovne 
škole Gornja Vežica. 

II. 
Za lanicu Školskog odbora Osnovne škole Gornja Vežica, iz reda u itelja i 

stru nih suradnika, imenuje se Tanja Š IRAN, na vrijeme do isteka mandata lanova 
Školskog odbora. 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
3.  

O D L U K U 
o razrješenju i imenovanju lanice Školskog odbora  

Osnovne škole - Scuola elementare Belvedere  
 

I. 
 Razrješuje se Antonija PINTAR dužnosti lanice Školskog odbora Osnovne 
škole - Scuola elementare Belvedere.  

II. 
Za lanicu Školskog odbora Osnovne škole - Scuola elementare Belvedere, kao 

predstavnica Ureda državne uprave, imenuje se Marina KOS, na vrijeme do isteka 
mandata lanova Školskog odbora. 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
TO KA 2. 

Izvješ e Gradona elnika o radu za razdoblje od 19. svibnja  
do 31. prosinca 2009. godine 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Tomislava Ze evi  Pedi  ispred Kluba 
vije nika HDZ-a, Sandra Krpan ispred Kluba lanova Gradskog vije a SDP, IDS, ARS, HSLS 
i HSU, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, mr.sc. Šime Jagi i  ispred Kluba HNS-a i 
HSS-a, Denis Pešut, Sandra Krpan, Lidija Flas, Tea aljkuši  - Mance, Ivan Bogdani , Josip 
Rup i , Hrvoje Buri , Vuk Prica i mr.sc. Nikola Ivaniš, Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel, 
zamjenik Gradona elnika dr.sc. Željko Jovanovi  te Tomislava Ze evi  Pedi  završno ispred 
Kluba vije nika HDZ-a. 
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 Mr.sc. Nikola Ivaniš se u jednom dijelu svoje rasprave osvrnuo na dio Izvješ a koji se 
odnosi na programe unapre enja zaštite zdravlja te je ustvrdio da su razli iti preventivni 
programi koji su sufinancirani od strane Grada (prevencija ovisnosti i drugih rizi nih 
ponašanja, prevencija i suzbijanje zaraznih i nezaraznih bolesti i ostali), navedeni bez 
podataka o nositeljima tih aktivnosti, visini sredstava kojima je Grad financirao provo enje tih 
programa te rezultatima postignutim provo enjem tih programa. S obzirom na navedeno 
predložio je da Odjel za zdravstvo i socijalnu skrb izradi i dostavi Gradskom vije u 
sveobuhvatno Izvješ e o realizaciji spomenutih programa i projekata iz podru ja unapre enja 
zaštite zdravlja koje sufinancira Grad Rijeka, a koje e sadržavati prikaz svih programa, 
njihovih nositelja te iznos sredstava kojima je Grad sudjelovao u financiranju tih programa, 
sve u cilju procjene opravdanosti ulaganja sredstava upravo u navedene programe. 
 
 Mr.sc. Šime Jagi i  je predložio da se Izvješ e o radu Gradona elnika ubudu e 
dostavi Gradskom vije u ako je ikako mogu e zajedno s Izvješ em o izvršenju Prora una, 
koje se Gradskom vije u tako er dostavlja dva puta godišnje, kao i da se prona e na in da 
se sa ovim Izvješ em Gradona elnika upozna što je mogu e ve i broj gra ana Grada Rijeke.  
 
 U osvrtu na provedenu raspravu i prijedloge podnesene tijekom rasprave, 
Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel je podsjetio da se svake godine u Izvješ u o izvršenju 
Prora una, u okviru izvješ a o izvršenju posebnog dijela Prora una, podnosi i izvješ e o 
izvršenju pojedinih programa za iju realizaciju se izdvajaju sredstva iz Prora una Grada 
Rijeke te da je nemogu e sa initi sažeto izvješ e koje bi istodobno sadržavalo sve te 
podatke. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (19 za, 6 protiv, 4 
suzdržana) donijelo slijede i  

z a k l j u  a k 
 
 Prihva a se Izvješ e Gradona elnika o radu za razdoblje od 19. svibnja do 31. 
prosinca 2009. godine. 
 
. 

TO KA 3. 
Prijedlog odluke o isticanju kandidature Grada Rijeke za organizaciju  

XVIII. Mediteranskih igara 2017. godine 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Tea aljkuši  - Mance ispred Kluba vije nika 
HDZ-a, Sr an Srdo  ispred Kluba lanova Gradskog vije a SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, 
Dinko Beakovi  ispred Kluba PGS-a, Mate Tomljanovi  ispred Kluba HNS-a i HSS-a, Hrvoje 
Buri , mr.sc. Željko Glavan, Lidija Flas, Tomislava Ze evi  Pedi , Ivan Ivaniš, mr.sc. Ernest 
Cukrov i Dinko Beakovi  te Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Dinko Beakovi  je u raspravi ispred Kluba PGS-a predložio da se u organizaciju za 
isticanje kandidature za Mediteranske igre uklju i i nekoliko lanova Gradskog vije a.  
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 I. Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (22 za, 6 suzdržanih) 
donijelo slijede i 

z a k l j u  a k 
 

 Prihva a se i u cijelosti podržava inicijativa o isticanju kandidature Grada 
Rijeke za organizaciju XVIII. Mediteranskih igara 2017. godine. 
 
 II. Zatim je Gradsko vije e VE INOM GLASOVA (22 za, 6 suzdržanih) donijelo 
Odluku o isticanju kandidature Grada Rijeke za organizaciju XVIII. Mediteranskih igara 
2017. godine. 

 
TO KA 4. 

Prijedlog odluke o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele 
financijskih sredstava po granama sportova i krajnjim korisnicima - sportskim 

udrugama unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, 
Aktivnosti "Treninzi i natjecanje sportaša" 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je Glavna tajnica Rije kog sportskog 

saveza Verica MANCE. 
 
Predsjednik Odbora za sport i tehni ku kulturu Josip Rup i  usmeno je izložio 

o itovanje tog Odbora. 
 
U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Ivan Ivaniš ispred Kluba lanova Gradskog 

vije a SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, Oskar Skerbec, Branko Ra a i Tea aljkuši  – Mance. 
 
Branko Ra a je ocijenio da bi lanovi Gradskog vije a ubudu e trebali dobivati i neke 

druge broj ane pokazatelje o korisnicima sredstava javnih potreba - sportskim klubovima te 
je predložio da se lanovima Gradskog vije a uz Detaljni plan raspodjele financijskih 
sredstava za 2011. godinu dostave i podaci o tome koliko lanova pojedini sportski klub ima, 
kolika je cijena korištenja pojedine dvorane ili igrališta, te da li se ona pla a na sat, na dan, 
mjese no i sl., kako bi se stekla potpuna slika o davanjima Grada Rijeke djeci i sportašima.  

 
Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (27 za, 1 protiv) 

donijelo slijede u 
O D L U K U 

o davanju naknadne suglasnosti na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava po 
granama sportova i krajnjim korisnicima – sportskim udrugama unutar Programa 

javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, Aktivnosti  
"Treninzi i natjecanje sportaša" 

 
I. 

 Daje se naknadna suglasnost na Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava 
po granama sportova i krajnjim korisnicima – sportskim udrugama unutar Programa 
javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, Aktivnosti "Treninzi i natjecanje 
sportaša", kojega je donijela Skupština Zajednice sportskih udruga grada Rijeke 
„Rije ki sportski savez" na sjednici održanoj 3. velja e 2010. godine. 
 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
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TO KA 5. 
Prijedlog akcijskog plana Programa za mlade Grada Rijeke  

za 2010. godinu 
 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da se o 

materijalu o itovao Savjet mladih Grada Rijeke, da je zaklju ak Savjeta mladih dostavljen na 
klupe te da su zaklju ci odbora Gradskog vije a koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda 
tako er dostavljeni na klupe.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pro elnica Odjela gradske uprave za 

odgoj i školstvo Branka Renko - Silov. 
 

 U raspravi su sudjelovali lanovi Gradskog vije a Tea aljkuši  - Mance, Vuk Prica i 
Hrvoje Buri . 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Akcijski plan 
Programa za mlade Grada Rijeke za 2010. godinu. 

 
TO KA 6. 

a) Informacija o inicijativi Konzorcija za izgradnju ži are na U ku "Rivijera 
U ka" za osnivanje Trgova kog društva ŽI ARA U KA d.o.o. za izgradnju, 
upravljanje i gospodarsko korištenje ži arom  
b) Prijedlog društvenog ugovora Trgova kog društva ŽI ARA U KA d.o.o. 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede i  
 

z a k l j u  a k 
 

a) 
 Prihva a se Informacija o inicijativi Konzorcija za izgradnju ži are na U ku 
"Rivijera U ka" za osnivanje Trgova kog društva ŽI ARA U KA d.o.o. za izgradnju, 
upravljanje i gospodarsko korištenje ži arom. 
 

b) 
 1. Prihva a se okvirni Prijedlog Društvenog ugovora Trgova kog društva 
ŽI ARA U KA d.o.o., u predloženom tekstu. 

2. Grad Rijeka pristupit e osnivanju Trgova kog društva ŽI ARA U KA d.o.o., 
s temeljnim ulogom od 100.000,00 kuna. Sredstva su osigurana u Prora unu Grada 
Rijeke za 2010. godinu, na poziciji 287, u razdjelu 003 – Odjel gradske uprave za 
poduzetništvo. 

3. Ovlaš uje se Gradona elnik Grada Rijeke da u skladu sa Zakonom o 
trgova kim društvima poduzme sve potrebne radnje za zaklju ivanje Društvenog 
ugovora o osnivanju Trgova kog društva ŽI ARA U KA d.o.o. u funkciji lana 
Skupštine Društva, uklju uju i usuglašavanje, zaklju ivanje i potpisivanje Društvenog 
ugovora. 
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TO KA 7. 
Prijedlog odluke o autotaksi prijevozu 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio amandmane na Prijedlog odluke.  

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pro elnica Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav Irena Mili evi . 
 
 U raspravi su sudjelovali lan Vije a Josip Rup i  ispred Kluba vije nika HDZ-a te 
Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
 Nakon rasprave, prije prelaska na glasovanje, Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel 
je izvijestio da je suglasan s amandmanima Odbora za Statut, Poslovnik i propise kako 
slijedi: 
 1. na lanak 10. stavak 1. to ku  5. i 6. 
 U lanku 10. stavku 1. to ki 5. rije i: "duže od" brišu se. 
 U to ki 6. iza rije i: "zakona" stavlja se zarez i dodaju rije i: "drugih propisa". 
 2. na lanak 19. stavak 1. to ku 3. 
 U lanku 19. stavku 1. to ki 3. rije : "vremenom" zamjenjuje se rije ju: "rokom". 
 
 Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o autotaksi prijevozu. 

 
TO KA 8. 

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Statuta  
Psihijatrijske bolnice Lopa a 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac je uvodno izvijestila da je 

predlagatelj ove to ke dnevnog reda Upravno vije e Psihijatrijske bolnice Lopa a. Nadalje je 
izvijestila da je o itovanje Gradona elnika na prijedlog dostavljeno ranije u materijalima te da 
su lanovima Vije a danas na klupe dostavljeni zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku 
dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Upravnog vije a Bolnice, 

Milan IVANIŠ. 
 
Predsjednica Odbora za Statut, Poslovnik i propise usmeno je izložila stajalište tog 

Odbora. 
 
Nakon rasprave u kojoj je sudjelovao zamjenik Gradona elnika dr.sc. Željko 

Jovanovi , Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo slijede u  
 

O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na Statut Psihijatrijske bolnice Lopa a  

 
I.  

 Daje se prethodna suglasnost na Statut Psihijatrijske bolnice Lopa a u tekstu 
koji je utvrdilo Upravno vije e Psihijatrijske bolnice Lopa a na sjednici od 9. velja e 
2010. godine.  

II.  
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
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TO KA 9. 
Prijedlog pravilnika o utvr ivanju kupoprodajne cijene stana u vlasništvu Grada 

Rijeke hrvatskim ratnim vojnim invalidima i lanovima obitelji poginulog, 
zato enog ili nestalog hrvatskog branitelja 

 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Pravilnik o 
utvr ivanju kupoprodajne cijene stana u vlasništvu Grada Rijeke hrvatskim ratnim 
vojnim invalidima i lanovima obitelji poginulog, zato enog ili nestalog hrvatskog 
branitelja. 

 
TO KA 10. 

Prijedlog izmjena i dopuna Op eg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva 
na podru ju Grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je zamjenik Gradona elnika Miroslav 
Mateši . 
 
 U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Hrvoje Buri  i Lidija Flas te Gradona elnik 
mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Izmjene i dopune 
Op eg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na podru ju Grada Rijeke. 

 
TO KA 11. 

Prijedlog pravilnika o korištenju sredstava spomeni ke rente za provo enje 
Programa sanacije i obnove pro elja i krovova gra evina na podru ju zašti ene 

Urbanisti ke cjeline grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pro elnica Odjela gradske uprave za 
kulturu Ivanka Persi . 
 
 U raspravi su sudjelovali lan Vije a Hrvoje Buri  i pro elnica Odjela gradske uprave 
za kulturu Ivanka Persi . 
 

Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Pravilnik o 
korištenju sredstava spomeni ke rente za provo enje Programa sanacije i obnove 
pro elja i krovova gra evina na podru ju zašti ene Urbanisti ke cjeline grada Rijeke.  

 
TO KA 12. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup javnih 
površina i drugih nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke za postavljanje privremenih 

objekata te reklamnih i oglasnih predmeta 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
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Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o davanju u zakup javnih površina i drugih nekretnina u vlasništvu 
Grada Rijeke za postavljanje privremenih objekata te reklamnih i oglasnih predmeta.  

 
 

TO KA 13. 
Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih 

poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na podru ju Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru 

osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina 
na temelju ugovora na podru ju Grada Rijeke.  

 
 

TO KA 14. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o davanju suglasnosti  

Dje jem vrti u "Rijeka" za zaduženje 
 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise predložio da se u lanku 1. Prijedloga 
odluke rije i: "do prosinca 2010. godine" zamijene rije ima: "do 31. prosinca 2010. godine". 

 
 Pod ovom to kom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 Prije prelaska na glasovanje, predsjednica Gradskog vije a je izvijestila da je 
predlagatelj suglasan s prijedlogom Odbora za Statut, Poslovnik i propise te da se tekst 
lanka 1. Prijedloga odluke mijenja i glasi kako je predloženo od strane Odbora. 

 
 Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama Odluke o 
davanju suglasnosti Dje jem vrti u "Rijeka" za zaduženje.  
  
  

TO KA 15. 
Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Odluke o izradi Izmjena i dopuna 

Detaljnog plana ure enja dijela podru ja Škurinjska Draga 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o stavljanju 
izvan snage Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana ure enja dijela podru ja 
Škurinjska Draga.  
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TO KA 16. 
a) Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja Gradona elniku Grada Rijeke za 
sklapanje nagodbe u upravnom postupku  
b) Prijedlog odluke o davanju ovlaštenja Gradona elniku Grada Rijeke za 
sklapanje nagodbe u upravnom postupku  

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši -Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. Predsjednica Vije a nadalje je izvijestila da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise 
predložio da se tekst odluka u to ki 1.1. i 1.2. dopuni odre enjem brojeva novoformiranih 
gruntovnih estica prema parcelacijskom elaboratu, kako bi odluke bile provedive u postupku 
sklapanja nagodbe te da se u prijedlozima odluka odredi tko i na koji na in e podmiriti 
troškove proizašle u postupku sklapanja nagodbe.  

 
 Pod ovom to kom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Prije prelaska na glasovanje, Gradona elnik mr. sc. Vojko Obersnel je izvijestio 
Vije e da nije prihvatio prijedlog Odbora za Statut, Poslovnik i propise. 

 
Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (25 za, 1 suzdržan) donijelo: 
 

a) 
 Odluku o davanju ovlaštenja Gradona elniku Grada Rijeke za sklapanje 
nagodbe u upravnom postupku, 

b) 
 Odluku o davanju ovlaštenja Gradona elniku Grada Rijeke za sklapanje 
nagodbe u upravnom postupku. 

 
 

 Sjednicu su napustili prije završetka lanovi Gradskog vije a: Dinko Beakovi , 
mr.sc. Nikola Ivaniš, Sanjin Kajba, Denis Pešut i Tomislava Ze evi  Pedi . 

 
 
 
Sjednica je zaklju ena u 15,44 sati. 

 
 

    Tajnica               Predsjednica 
  Gradskog vije a             Gradskog vije a 

 
   Mirna Pavlovi  - Vodineli , v.r.      Dorotea Peši  - Bukovac, v.r. 


